

## 2010 至 2011 年度聯合書院畢業典禮 2010-2011 United College Graduation Ceremony 1/12/2011



2010 至 2011 年度畢業生大合照。

The Class of 2010-2011.



主禮嘉賓書院校友會會長殷巧兒女士致辭。

Addressed by Ms Lina H Y Yan, President of the United College Alumni Association.



新聞與傳播學院謝穎心同學代表畢業生致謝辭。

Ms Tse Wing-sum, graduate from School of Journalism and Communication, delivered a vote of thanks on behalf of the graduates.



院長馮國培教授（右）致送紀念品予主禮嘉賓聯合書院羅德學人王鳴峰大律師（左）。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right), presented a souvenir to the officiating guest, Mr William M F Wong, Barrister-at-law and Rhodes Scholar of United College (left).



左起：2008 級社社長張金運同學、副院長兼通識教育主任余濟美教授、院長馮國培教授、書院校董會副主席兼基金會主席兼校友會永遠榮譽會長張煊昌博士、書院校友會會長殷巧兒女士、聯合書院羅德學人王鳴峰大律師、副院長兼輔導長王香生教授及 2008 級社副社長黃浚傑同學主持植樹儀式。

From left: Mr Cheung Kam-wan (Chairman of Class Society 2008), Professor Jimmy C M Yu (Associate College Head and Dean of General Education), Professor Fung Kwok-pui (College Head), Dr Thomas H C Cheung (Vice Chairman of the College Board of Trustees, Chairman of the College Endowment Fund Committee and Permanent Emeritus President of the United College Alumni Association), Ms Lina H Y Yan (President of United College Alumni Association), Mr William M F Wong (Barrister-at-law and Rhodes Scholar of United College), Professor Stephen H S Wong (Associate College Head and Dean of Students), and Mr Wong Tsun-kit (Vice Chairman of Class Society 2008) conducted the Alumni Tree Planting Ceremony.